

《单词百科:interfaced是什么意思?interfaced怎么发音?interfaced的解释和用法》

英语单词interfaced是什么意思?interfaced怎么读?interfaced怎么发音?简答网为您整理了interfaced的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



interfaced怎么读

interfaced的读音:[ˈnt :fe st]

interfaced的意思

1、n.界面上的,界面的;

interfaced的相关词组

1、data interface 数据界面;

2、Graphical user interface 图形用户界面;

- 3、user interface 用户界面;
- 4、air-sea interface 大气海洋分界面;
- 5、compiler interface 编译程序的接口;

interfaced的双语例句

- 1、The Auto Analyzer has been interfaced with almost every measuring device that exist.

自动分析仪已经几乎能和现有的每一种测定装置配套使用.

- 2、The unit is linked or interfaced to a microcomputer via a floppy disk controller.

软磁盘装置可经软磁盘控制器链接到或接口到微型计算机上.

- 3、He had interfaced all this machinery with a master computer.

他把所有机器连接到了一台主计算机上.

- 4、The data logger is interfaced directly with the minicomputer.

数据记录器直接与小型计算机连接.

- 5、MAX 7221 is a serially interfaced and 8-digit LED display driver.

MAX7221是串行接口八位LED驱动芯片.

- 6、The open platform can be interfaced with major measurement software.

此开放式的平台可以与许多专业测量软件相兼容.

- 7、The file currently interfaced an application's document. It can contain other files as embedded objects.

这种文件普遍地被当作应用程序的界面文档. 它可以包含作为嵌入对象的其他文件.

- 8、The target system is able to access the memories and the peripherals interfaced with host computer.

目标系统可通过仿真器借用Apple机的内存、外设等硬件资源.

- 9、There are four translators in each package so a number of lines may be interfaced.

在每个封装壳中装有4个变换器,从而可以同许多线接口.

10、 Always interface upper and lower collars; jacket front may be interfaced with non-woven interfacing.

通常领上片和下片要加衬. 衣服的前片可以用无纺衬.

以上是简答网为您整理的interfaced怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于inte

rfaced的用法、interfa

ced的释义、interfaced的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/interfaced>

